The International Camel Forum



King Abdulaziz Camel Festival is organizing a special forum for the directors of camel events and organizations worldwide to be held in Riyadh in order to present their achievements and experiences. KACF is offering this opportunity to provide a new platform for partnership and experience sharing.



- Exchange experience and establish partnership
- Create a platform for mutual cooperation
- Increase awareness of camel events and organizations
- Create initiatives of cross participation





17 January

Arrival - City Tour



18 January

Visit of The Festival Site



19 January

The Forum:

- Two workshops dedicated to the presentations to be offered by guests.
- One Roundtable Discussion for cooperation and initiatives.



20 January

Departure



INVITATION

The invitation is extended to those who are in charge of camel clubs, associations, societies, research centers, festivals, races, events and economic ventures.



Riyadh, Saudi Arabia

* The invitation include hospitality, accommodations and airlines tickets if requested.







رغبــة فـــى تحقيــق التكامل والتعــاون بين الجهــات المهتمة بالإبل فـــى العالم من مؤسســات ومراكز ومهرجانــات، ينظم مهرجــان الملك عبدالعزيز للإبل ملتقـــى دولي لعرض التجارب والإنجازات ومناقشــة مجالات التعاون والشراكة.



- تحقيق التعاون المشترك بين المؤسسات والمهرجانات المعنية بالإبل.
 - تبادل الخبرات وتعزيز الشراكة.
 - طرح مبادرات للتعاون والمشاركة البينية.
 - تحقيق التواصل وتعزيز الأنشطة المتعلقة بالإبل.

■: البرنامج

الأربعاء 17 يناير

الوصول وأخذ جولة في المدينة

الخميس 18 يناير

زيارة المهرجان



الملتقى :

-ورشــتان مخصصتان للعروض التي ســيقدمها الضيوف. - مائدة مســتديرة واحدة لمناقشــة التعاون والمبادرات.



20 يناير

المفادرة



المسؤولـون عن المهرجــانات والمؤسســـات ذات العلاقــة من أندية أو اتحادات أو مراكز أو مهرجانات

المدعوون

المملكة العربية السعودية - الرياض

* ستتكفل ادارة المهرحان نفقات السفر من تذاكر ومواصلات للمشاركين المدعوين





